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ورزش

گفتوگو

هـــواداران فوتبال این روزها اخبار مربوط به لیگ های معتبر 

اروپایی را دنبـــال می کنند تا بالاخره بفهمند چه زمانی قرار 

اســـت این مسابقات از سر گرفته شود؛ از فشار اسپانسرها و 

خریداران حق پخش گرفته تا بحران مالی باشگاه ها و حتی 

تنها برای سرگرمی مردم. دلیل اصلی تلاش ها برای برگزاری 

ادامه لیگ ها هرچه باشد، هواداران برای آغاز دوباره بازی ها 

و لذت بردن از هیجان فوتبال لحظه شماری می کنند. حتی 

دولت بریتانیا هم گفته برای سرگرم شدن مردم که این روزها 

در خانه هایشان قرنطینه شده اند و افزایش انگیزه های آنها بهتر 

است لیگ برتر دوباره آغاز شود.

این اما یک ســـوی ماجراست. در سوی دیگر افرادی هستند 

که باید خطر حضور در زمین مسابقه و احتمال ابتلا به کرونا را 

به جان بخرند تا این دیدارها انجام شود. طی روزهای اخیر که 

بحث پیگیری مسابقات جدی تر از قبل شده، نگرانی ها بابت 

خطرات احتمالی این کار افزایش پیدا کرده است. بازیکنان 

دوست ندارند خود و خانواده هایشان را در معرض خطر ویروس 

کرونا و حتی مرگ بر اثر این اپیدمی قرار دهند و از این مساله 

به شدت می ترسند.

 

     انجاممسابقاتدیوانگیاست

جان اســـتونز، مدافع ملی پوش منچسترسیتی در این باره 

می گوید: »همه ما دوست داریم فوتبال دوباره آغاز شود. شاید 

خود من بیش از بقیه مشتاق این اتفاق باشم، اما دوست دارم 

این کار در زمان مناســـب و بدون هیچ گونه خطری رخ دهد. 

برای من به عنوان یک بازیکن، حضور هواداران در ورزشـــگاه 

لذت دیگری دارد. آنها حالا مجبورند در خانه بازی ها را تماشا 

کنند و آن عشق و شور و هیجان در ورزشگاه ها دیده نمی شود.« 

مانوئل لاتزینی، هافبک آرژانتینی وستهام اما کلا با ایده آغاز 

مسابقات مخالف اســـت و می گوید حاضر نیست در چنین 

شرایطی راهی زمین بازی شود: »ازنظر من پیگیری لیگ برتر در 

چنین شرایطی دیوانگی است و تا زمانی که واکسنی برای این 

بیماری پیدا نشده، نباید فوتبال را آغاز کرد. اگر از من بپرسید، 

بی صبرانه مشتاق فوتبال بازی کردن هستم، اما مساله مهم 

حفظ ســـلامت افراد است. من که در چنین شرایطی حاضر 

نیستم بازی کنم.«

آنتونیو رودیگر، مدافع چلسی نیز بر این عقیده است که بهتر 

اســـت مسابقات در این فصل تعطیل شود و باتوجه به اینکه 

لیورپول فاصلـــه زیادی با رقبا دارد، جام قهرمانی به این تیم 

داده شود. البته مشـــکل اصلی در لیگ انگلیس مربوط به 

تعیین قهرمان نیست، بلکه بیشتر رقابت بر سر کسب سهمیه 

لیگ قهرمانان و همچنین فرار از ســـقوط در انتهای جدول 

است که نمی توان فرمول منصفانه ای در این زمینه ارائه کرد. 

رودیگر می گوید: »به نظر من آنها می توانند جام قهرمانی را به 

لیورپول بدهند، چراکه فصلی فوق العاده را سپری کرده اند و 

مســـلما شایسته این عنوان هستند. قرمزها امتیازات زیادی 

جمع کرده اند و از همین حالا هم قهرمانی آنها تقریبا قطعی 

است و کسی شکی در این باره ندارد. درحالی که در بسیاری 

از نقاط دنیا مردم درحال مردن هستند، ما نباید این خطر را 

قبول کنیم که دوباره فوتبال را ازسر بگیریم. این موضوع خطری 

جدی برای همه ما اســـت و من به شخصه با آن مخالفم. تنها 

درصورتی می توانیم این کار را انجام دهیم که ازسوی مقامات 

به ما اطمینان داده شود که خطری ما را تهدید نمی کند. مسلما 

اگر قرار باشد لیگ دوباره برگزار شود و افراد بیشتری به کرونا 

مبتلا شوند، این کار اصلا منطقی نیست.«

     ازدستدادنمقطعحساس

با این حال بازیکنانی هم هســـتند که معتقدند سرنوشـــت 

لیگ ها باید ازطریق ورزشـــی و با انجام مســـابقات مشخص 

شود و نمی توان آنها را نیمه کاره رها کرد. هوگو لوریس، کاپیتان 

تاتنهام یکی از آنهاست که شاید حضور این تیم در رده هشتم 

جدول و عدم حضور آنها در لیگ قهرمانان فصل بعد درصورت 

رتبه بندی تیم ها براساس جدول فعلی در حرف هایش بی تاثیر 

نباشد: »ما در شرایطی هستیم که همه دوست دارند بازی ها 

را برگزار کرده و تکلیف لیگ در زمین مشـــخص شود. اینکه 

مسابقات نیمه کاره به پایان برسد، یک فاجعه است. لیورپولی ها 

در آستانه قهرمانی هستند و اینکه لیگ را تعطیل کنیم، به ضرر 

آنها نیز هست. به نظر در فاصله 9 هفته مانده به پایان بازی ها 

نباید کارمان را نصفه رها کنیم. ما در برهه حساسی از فصل 

قرار داریم که می توان انتظار دیدارهایی پرهیجان و تماشایی 

را داشت. به همین دلیل کسی دوست ندارد چنین لذتی را از 

دست بدهد و مسابقات تعطیل شود.« مانوئل نویر، دروازه بان 

ملی پوش بایرن مونیخ نیز از زاویه ای دیگر به این موضوع نگاه 

کرده و معتقد است برگزاری ادامه لیگ مسئولیتی است که 

در این روزهای ســـخت بردوش فوتبالیست ها قرار دارد و آنها 

باید الگوی جامعه خود باشند: »اگر این کار ممکن باشد، باید 

مسابقات را برگزار کنیم. این به سود همه ما است. همه مردم 

دنیا به ما نگاه می کنند و این مســـئولیت بزرگی برای همه ما 

است. البته باید تمام عواقب آن را هم درنظر بگیریم و درنهایت 

بهترین تصمیم برای این موضوع اتخاذ شود.«

باوجـــود تمام ایـــن اظهارنظرها درنهایـــت این دولت ها و 

مسئولان برگزاری مســـابقات هستند که تصمیم نهایی را 

در این زمینه می گیرند. مســـائل مالی قطعا نقش مهمی 

در تصمیم گیری نهایی باشـــگاه ها خواهد داشـــت، اما 

درصورتی که این موضوع باعث بروز اتفاقاتی غیرقابل جبران 

شـــود، عواقب آن نیز برای کشورها و 

فوتبال جبران ناپذیر خواهد بود.

با اعلام وضعیت سفید در بسیاری از شهرهای کشور، ستاد مبارزه 

با کرونا در ورزش برگزاری برخی رشته های ورزشی را در این شهرها 

بـــدون مانع اعلام کرد و حالا باید رفته رفته منتظر ازســـرگیری 

مسابقات ورزشی البته به ترتیب اولویت کم خطر بودن و پلکانی 

باشـــیم. درمیان رشته هایی که برای استارت زدن در شهرهای 

سفید مانعی ندارند، تیراندازی هم وجود دارد که در فصل جاری 

رقابت های لیگ یک آن دانشگاه آزاد اسلامی هم تیمداری کرده 

و حالا منتظر است با شروع رقابت ها، شرایط حضور در لیگ برتر 

را برای خود مسجل کند. برای آگاهی از شرایط ورزشکاران این 

رشته در دانشگاه آزاد اسلامی با مریم السادات احمدی، سرپرست 

تیراندازی این تیم صحبت کردیم که ماحصل این گفت وگو را در 

ادامه می خوانید.

در روزهای قرنطینه اکثر رشته های ورزشی به دلیل شرایط خاص 
خود از خانه نشینی و نداشتن تمرینات حرفه ای گلایه داشتند. 

وضعیت تیراندازی چگونه است؟
خـب مـا هـم مثـل تمـام رشـته های ورزشـی تمرینـات تیمـی 

را تعطیـل کرده ایـم و ورزشـکاران مـا هـم بـا تیرانـدازی 

شبیه سازی شـده در منـزل کار خودشـان را دنبـال می کننـد 

تـا از آمادگـی لازم دور نماننـد. البتـه ایـن شـلیک بـدون تیـر 

اسـت و ورزشـکاران به راحتـی می تواننـد در خانـه این تمرینات 

را انجـام دهنـد. 

 این تمرینات می تواند جایگزین تمرینات اصلی با تیر شود و 
اصلا کمکی به ورزشکاران این رشته می کند؟

خب یک سری دستگاه های اسکات وجود دارد که کاملا شرایط 

تیراندازی را برای یک ورزشکار تداعی می کند. یعنی شلیک و 

چکاندن ماشه بدون ساچمه انجام می شود که البته می تواند 

فرکانس های حرکت دست را به ورزشکار نشان دهد و از این جهت 

می تواند تمریناتی خوب برای یک تیرانداز باشد. 

 تنها تمرینی که یک ورزشکار تیراندازی می تواند در خانه انجام 
دهد همین است؟

خیر، قطعا آنها تمرینات بدنسازی و همچنین تاکتیک و تکنیک 

را هـــم مرور می کنند. البتـــه این را هم بگویم که حتی در زمان 

تمرینات تیمی، تیراندازی بدون ساچمه یکی از تمرینات اصلی 

تیم ها به شمار می رود. 

 باتوجه به اینکه در ورزش تیراندازی ورزشـــکاران چندان با 
یکدیگر ســـروکار ندارند، فکر نمی کنید بتوان به آنها مجوز 

شروع تمرینات را داد؟
 در سالن های تیراندازی فاصله بین خط ها زیاد نیست و حدود 

70 سانت ورزشکاران با یکدیگر فاصله دارند که نمی تواند برای 

جلوگیری از شیوع ویروس چندان موثر باشد. این را هم باید بگویم 

که نفسگیری های عمیقی که ورزشکاران این رشته باید انجام 

بدهند، خطر انتقال ویروس را بیشتر می کند و احساس من این 

است که عدم صدور مجوز شروع تمرینات کاملا درست است. 

 اما برای این مشـــکلات می توان تمهیداتی اندیشید، مثل 
یکی درمیان کردن خطوط و... ؟

این هم حرف درستی است اما فعلا مسئولان معتقدند رشته هایی 

مثل تیراندازی و تنیس روی میز که ورزشکاران ارتباط کمتری 

با یکدیگر دارند تنها در شهرهای سفید از لحاظ شیوع ویروس 

کرونا می توانند فعالیت خود را از ســـر بگیرند و ما هم تابع این 

تصمیم هستیم. 

 شما هدفی ندارید که ورزشکاران تان را برای اردو به یکی از این 

شهرهای سفید برده و تمرینات را جدی تر پشت سر بگذارید؟
خب فعلا که امکان انجام این کار وجود ندارد اما ورزشکاران ما 

کاملا حرفه ای هستند و مطمئنا می توانند در خانه تمرینات خود 

را طوری پیش ببرند که از آمادگی دور نمانند. 

 ظاهرا تنها یک بازی هم تا پایان رقابت های لیگ یک تیراندازی 

باقی مانده بود که رقابت ها به تعطیلی کشیده شد. 
بلـه، مـا آخریـن هفتـه از رقابت هـا را پیـش رو داشـتیم و 

می توانسـتیم بـا یـک پیروزی حتی شـانس قهرمانی لیگ یک 

کشور را داشته باشیم و البته صعودمان به لیگ برتر هم قطعی 

بود. این هم از بدشانسـی ما بود که رقابت ها در این شـرایط به 

تعطیلـی کشـیده شـد و حالا منتظریم تصمیمـات جدید برای 

ازسـرگیری رقابت هـا گرفته شـود. 

 صحبتی درخصـــوص برگزاری این یک هفته از رقابت ها در 

شهرهای سفید با شما نشده است؟
واقعیت این است که من شنیده ام بسیاری از رشته های ورزشی، 

مســـابقات فصل خود را در این گونه شهرها به پایان رسانده  و 

تکلیف قهرمان و... را مشخص کرده اند. اما در تیراندازی هنوز 

چنین امکانی به وجود نیامده است و فدراسیون تصمیمی برای 

برگزاری رقابت ها در شهرهای دیگر ندارد. 

نظراتمتفاوتبازیکناندربارهآغازدوبارهلیگهایخارجی

هراس بازگشت به فوتبال

سرپرستتیراندازیدانشگاهآزاداسلامیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:یکبازیتالیگبرتریشدنفاصلهداریم

می توان مسابقات را در شهرهای سفید برگزار کرد

لغولیگملتهایوالیبال2020
رقابت های لیگ ملت های۲0۲0 با تصمیم  مسئولان برگزاری مسابقات FIVB، لغو 

شد. پس از تصمیم مسئولان برگزاری مسابقات فدراسیون جهانی والیبال، لیگ 

ملت های۲0۲0 که به دلیل شیوع  ویروس کرونا به زمان دیگری موکول شده بود، 

با تصمیم  جمعی مسئولان به طور کامل لغو شد. البته فعلا این تصمیم به صورت 

رسمی اعلام نشده اما با این  حال تعطیلی این رقابت ها قطعی است. به این ترتیب 

والیبال جهان در سال ۲0۲0 مسابقات بین المللی خاصی نخواهد داشت.

داورزنی:ولاسکوجزءگزینههایماست
محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون والیبال در گفت وگو با برنامه »ورزش ومردم« 

درباره گزینه آینده مربیگری تیم ملی والیبال با توجه به فاصله یک ساله تا المپیک 

گفت: »درحال بررسی این موضوع هستیم که آیا می توانیم با اضافه کردن یک 

مربی طراز اول به تیم ملی والیبال، کسانی که سابقه حضور چندین دوره در 

المپیک و قهرمانی جهان را داشته باشند، ضریب موفقیت مان را در المپیک 

افزایش دهیم. همه می دانند که قضیه رده های نوجوانان و جوانان با حضور 

در المپیک خیلی فرق می کند. از طرفی هم مربیگری در لیگ با مربیگری در 

المپیک متفاوت است.« وی افزود: »یکی از افراد مدنظر ما ولاسکوست که برای 

مـــردم ما جذابیت خاص خودش را دارد و مردم حس خوبی به او و نتایجی که 

با تیم ملی گرفت، دارند. ولاسکو مسئولیتی در تیم های پایه ایتالیا دارد. البته 

الان به خاطر کرونا همه فعالیت ها در همه دنیا متوقف است. ولاسکو هم یکی 

از گزینه هایی است که مدنظر ماست ولی باید ببینیم می توانیم با او همکاری 

کنیم یا نه و شرایطش را بررسی کنیم.« رئیس فدراسیون والیبال در مورد نگرانی 

اهالی والیبال درباره برگزاری لیگ برتر که شرایط خوبی ندارد، اظهار کرد: »به 

احتمال بسیار زیاد شهریورماه لیگ امسال را شروع خواهیم کرد. اصلاحاتی 

را هم در آیین نامه لیگ انجام دادیم و همه تیم ها باید در فرآیند کسب سهمیه و 

صعود از مرحله قبل قرار بگیرند. ما با 8 یا 10 تیم هم لیگ برتر را برگزار می کنیم 

و سعی می کنیم با برنامه ریزی بهتر به لیگ ارزش بدهیم.«

منهایفوتبال

سیامک خاجی
روزنامهنگار

آرش محمدی
روزنامهنگار

کمشدنشانسرئالیشدنپوگبا

باشگاه رئال مادرید مدتی است نسبت به جذب پل پوگبا علاقه مند است و زین الدین 

زیـــدان هم که بارهـــا از هموطن خود تمجید کرده، تمایل زیادی دارد تا هافبک 

فرانسوی منچستریونایتد را در سانتیاگوبرنابئو و با پیراهن سفید مادریدی ها ببیند، 

اما به نظر می رســـد رئال توانایی جذب پوگبا در تابستان پیش رو را ندارد. روزنامه 

اسپانیایی »مارکا« چاپ مادرید اعلام کرد باشگاه رئال مادرید تمایل زیادی به جذب 

پوگبای ۲7ساله دارد، اما باتوجه به دستمزد درخواستی بالای این بازیکن و رقم 

مدنظر منچستریونایتد برای فروش این هافبک فرانسوی، کار مدیران این باشگاه 

اسپانیایی برای به خدمت گرفتن پوگبا در بحران اقتصادی کنونی درنتیجه شیوع 

ویروس کرونا، تقریبا غیرممکن می شود. گفته می شود باشگاه منچستریونایتد 

برای فروش پوگبا 150 میلیون پوند )176 میلیون یورو( می خواهد. اخیرا نشریه 

ایتالیایی »گاتزتا دلو اسپورت« چاپ میلان مدعی شده بود باشگاه اینتر خود را آماده 

رقابت با باشگاه هایی همچون یوونتوس و رئال مادرید برای جذب پل پوگبا می کند.

پیانیچآمادهحضوردربارسا

میرالـم پیانیـچ بـه پیشـنهاد بارسـلونا پاسـخ مثبـت داده و توافقـی میـان بازیکن 

یوونتـوس و تیـم کاتالانـی به وجـود آمـده اسـت. هافبـک ۳0سـاله آمـاده اسـت 

تـا ایتالیـا را تـرک کنـد و آخریـن گام بـزرگ خـود را در دوران ورزشـی اش بـردارد. 

بازیکـن اهـل بوسـنی خـود را بـا روش بـازی بارسـا وفـق خواهـد داد و انتقالـش 

هزینـه زیـادی بـرای تیم کاتالانی نخواهد داشـت. اکنون تنها موافقت یوونتوس 

باقـی مانـده اسـت کـه می توانسـت فصـل گذشـته پیانیـچ را بفروشـد. تیـم 

ایتالیایـی ارزش هافبـک خـود را 60 میلیـون یـورو قرار داد. بحـران ویروس کرونا 

موجب شـده باشـگاه بارسـلونا پیشـنهاد کمتری بدهد و با معاوضه بازیکن این 

جابه جایـی را ممکـن کنـد. یوونتـوس خواهـان آرتـور اسـت، امـا تیـم کاتالانـی 

ترجیـح می دهـد ایـوان راکیتیـچ و آرتورو ویدال را پیشـنهاد دهـد. ارزش هافبک 

کروات کمتر از پیانیچ اسـت. از طرفی بارسـا می تواند نلسـون سـمدو و کارلس 

آلنیـا را هـم پیشـنهاد دهد.

مذاکرهسرمربیلایپزیگبامیلان

 رسانه های ایتالیایی مدتی است از توافق ایوان گازیدیس، مدیر اجرایی باشگاه 

میلان با رالف رانگنیک، ســـرمربی پیشین تیم فوتبال لایپزیگ خبر می  دهند و 

گفته می شود این سرمربی آلمانی در پایان فصل جاری جانشین استفانو پیولی 

در میلان خواهد شد. رانگنیک 61ساله که سرمربی تیم هایی همچون هانوفر، 

شالکه و هوفنهایم بوده و آخرین تجربه سرمربیگری اش هم به سال های ۲018 

تا ۲019 در تیم لایپزیگ بازمی گردد، در گفت وگو با نشریه آلمانی »بیلد« ضمن 

تایید مذاکره با مســـئولان باشگاه میلان گفت: »نمی توانم این بحث را که گفته 

می شود من مذاکراتی با میلان داشته ام کاملا رد کنم. میلان از من پرسیده که 

آیا حاضر به سرمربیگری هستم یا خیر. صحبت هایی هم با مدیر برنامه هایم در این 

مورد شده است.« وی افزود: »پس از مذاکراتی که با میلان داشتیم، ویروس کرونا 

شـــیوع پیدا کرد و این مشکل جدی پدیدار شد. میلان و سری A درحال حاضر 

درگیر مساله دیگری هستند.«

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

پودولسکیدرگفتوگوبادیلیمیل:

میخواهمبالباسآرسنالازفوتبالخداحافظیکنم

 لوکاس پودولســــکی، بازیکــــن

۳4 ساله که سابقه درخشش در   

تیم های باشگاهی کلن، بایرن مونیخ 

و آرسنال به سال ۲01۲ تا ۲015، 

اینترمیلان، گالاتاسرای و آنتالیااسپور را دارد، اکنون امیدوار است فصل پایانی 

فوتبال حرفه ای خود را در لباس آرسنال تجربه کند و می گوید: »در تیم های 

بزرگی بازی کرده ام مثل بایرن مونیخ، اما در همه این سال ها یک تیم بود که 

آن را خانه خود می دانستم و نامش آرسنال بود، دوست دارم در آخرین فصل 

بازی خود با لباس آرسنال دیده شوم و در اوج با فوتبال خداحافظی کنم.« متن 

گفت وگوی وی با دیلی میل انگلیس را در ادامه می خوانید.

آیااینصحتداردکهبرایبازگشتبهآرسنالازطریقمدیربرنامههای

خودواردمذاکرهشدهای؟

در این روزهای خاص البته مذاکره حرفه ای صورت نگرفت و تنها چند ایمیل 

ارسال شد، من به آنها گفتم که صادقانه دوست دارم به آرسنال برگردم حتی 

اگر به عنوان یک مربی در این باشگاه حاضر شوم، به هرحال آرسنال را خانه خود 

می دانم، اگر آخرین فصل بازی من در لباس آرسنال باشد عالی است، اما حتی 

حاضر هستم به عنوان یک مربی روزی بالاخره به آرسنال برگردم.

آیامطمئنهستیدکهبهفصلپایانیفوتبالخودنزدیکشدهاید؟

البته که نه، هنوز انرژی کافی برای درخشش و انجام وظیفه در زمین فوتبال را 

در خود حس می کنم، هنوز می توانم بازیکن موثری برای تیم خود باشم، اما 

به هرحال ادامه حضور در فوتبال ترکیه و یا مذاکره با باشگاه های آمریکایی و 

چینی را جالب نمی دانم و دوست دارم بازهم در فوتبال حرفه ای اروپا بدرخشم.

چهعاملیدردنیایفوتبالوجودداردکهشمابازیکناننمیخواهید

ازآندلبکنید؟

مبارزه، حس خوب در میدان بودن، این برای زندگی هم 

معنای مهمی دارد، هر هفته برای کسب امتیاز بیشتر و از 

دست ندادن امتیازهای قبلی باید جنگید و اگر این جنگ 

به پایان برسد، زندگی دیگر معنایی ندارد. من هم دوست دارم 

حداقل برای دو فصل دیگر مبارزه کنم و اکنون برای فکر کردن به 

روزهای بعد از فوتبال، خیلی زود است.

درهرحالبرنامهایبرایدورانبازنشستگیندارید؟

من کار و تجارت خودم را دارم، نگران درآمد بعد از دوران 

بازیگری خود نیستم، احتمالا بیشتر به تجارت و مدیریت کارها 

فکر می کنم، از طرفی شاید به شهر خودم یعنی کلن آلمان 

برگردم و آنجا زندگی تازه ای را کلید بزنم، به لهستان 

هم فکر می کنم چراکه اصلیت من لهستانی 

است و دوست دارم برای فوتبال لهستان 

کاری انجام دهم.

مصاحبهروز

بابک سرانی آذر
مترجم

کارت و بـــرگ ســـبز موتورســـیکلت آزمـــا 

نقـــره ای  رنـــگ  بـــه   9۲ مـــدل   1۲5cc

 1۲4NBD50۲۲88 موتـــور  به شـــماره 

و بـــه شـــماره تنـــه 1۲5C9۲01644 و بـــه 

شـــماره پـــلاک 41۲7۲ – 851 بـــه نـــام 

شـــهرام ســـواری مفقـــود و از درجـــه اعتبـــار 

می باشـــد. قط  ســـا

ـــون  ـــودرو کامی ـــلاک خ ـــبز و پ ـــرگ س ـــند، ب  س

ـــی  ـــفید روغن ـــگ س ـــه رن ـــدل 85 ب ـــنده م کش

ــماره  ــه شـ ــور 56۳9۳6 و بـ ــماره موتـ ــه شـ بـ

شاســـی NADAN60D46T866998 و 

ـــام  ـــه ن ـــلاک ۲4 – 644 ع 44 ب ـــماره پ ـــه ش ب

ــار  ــه اعتبـ ــود و از درجـ ــی مفقـ ــعید زرگانـ سـ

ســـاقط می باشـــد.

مـــدرک فارغ التحصیلـــی اینجانـــب ذکریـــا 

نـــوری فرزنـــد علـــی بـــه شـــماره شناســـنامه 

481 صـــادره از ســـاوه در مقطـــع کارشناســـی 

رشـــته متالـــوژی صـــادره از دانشـــگاه آزاد 

اســـلامی واحـــد ســـاوه مفقـــود گردیـــده و فاقـــد 

اعتبـــار می باشـــد.

ـــه  از یابنـــده تقاضـــا می شـــود اصـــل مـــدرک را ب

دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحـــد ســـاوه بـــه نشـــانی 

کیلومتـــر 4جـــاده نورعلی بیـــک، شـــهرک 

دانشـــگاهی خاتم الانبیـــاء بـــه صنـــدوق 

ــد. ــال نمایـ ــتی ۳66-۳9187 ارسـ پسـ

ـــدل  ـــد 1۳1SE م ـــودرو پرای ـــی خ ـــند کمپان س

ــماره  ــه شـ ــی بـ ــفید – روغنـ ــه رنـــگ سـ 96 بـ

موتـــور M1۳/58۲7065 و بـــه شـــماره شاســـی 

NAS411100H1۳057۳0 و بـــه شـــماره 

پـــلاک 14 – ۳85 ن 87 بـــه نـــام حمـــزه یوســـفی 

ـــد. ـــاقط می باش ـــار س ـــه اعتب ـــود و از درج مفق

ــواری  ــودرو سـ ــنامه خـ ــبز و شناسـ ــرگ سـ  بـ

سیســـتم: ســـایپا تیـــپ : 1۳1SEرنـــگ: 

نـــوک مـــدادی- متالیـــک مـــدل: 1۳95 بـــه 

شـــماره انتظامـــی ایـــران 84 / 459 ب 7۳ 

شـــماره موتـــور:M1۳/570014۲  شـــماره 

شاســـی: NAS411100G۳6069۲9 بـــه 

ـــی  ـــد مل ـــه ک ـــهابی ب ـــلا ش ـــم نازی ـــت خان مالکی

ـــه  ـــده و از درج ـــود گردی 1819647781 مفق

اعتبـــار ســـاقط می باشـــد.

آگهی مفقودی اسناد فروش خودرو

اینجانـــب دانشـــگاه آزاد اســـلامی مراغـــه 

بـــه شـــماره شـــهربانی  مالـــک خـــودرو 

ســـی  شا ره  شـــما و   ۲ 1 ب   ۳ 8 4  -۲ 5

NAAM11CA8CR90499۳ و شـــماره 

موتـــور1۲4K001۳۲8۳ بـــه علـــت فقـــدان 

ـــی  ـــت  المثن ـــای رونوش ـــروش، تقاض ـــناد ف اس

اســـناد مذکـــور را نمـــوده اســـت. لـــذا چنانچـــه 

ـــور  ـــودروی مذک ـــورد خ ـــی در م ـــس ادعای هرک

10 روز بـــه دفتـــر حقوقـــی  دارد ظـــرف 

شـــرکت ایران خـــودرو واقـــع در کیلومتـــر 

ـــهرک  ـــرج، ش ـــران ک ـــوص ته ـــاده مخص 14 ج

پیکان شـــهر، ســـاختمان ســـهند، طبقـــه 

1 مراجعـــه نماینـــد. بدیهـــی اســـت پـــس از 

انقضـــای مهلـــت مزبـــور طبـــق ضوابـــط و 

ــد. ــد شـ ــدام خواهـ ــررات اقـ مقـ

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی مراغه

آگهی ابلاغ و احضار

آقـــای مصیـــب محمـــدی فرزنـــد فلامـــرز 

بـــه شـــماره شناســـنامه 1۳171 صـــادره 

ـــه  ـــر دادنام ـــما براب ـــر ش ـــلیمان همس مسجدس

ـــه شـــماره بایگانـــی پرونـــده 980054 شـــعبه  ب

اول دادگاه مسجدســـلیمان تقاضـــای ثبـــت 

ـــس از  ـــدت 10 روز پ ـــه م ـــذا ب ـــوده ل ـــلاق نم ط

ـــه آدرس:  ـــه ب ـــی در دفترخان ـــن آگه ـــار ای انتش

ـــان آزادی، پشـــت بیمـــه  مسجدســـلیمان، خیاب

مرکـــزی ایـــران حاضـــر و الا اقـــدام بـــه ثبـــت 

خواهـــد شـــد و اعتـــراض بعـــدی مســـموع 

نخواهـــد شـــد.

ــلاق 46  ــردفتر طـ ــیردل- سـ ــن شـ محمدامیـ

مسجدســـلیمان


